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美圣华夏中文学校
Hua Xia Chinese School @ Mason
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Hua Xia Chinese School @ Mason offers all levels of Chinese language classes. Our students range from pre-k to grade 11. 
美圣华夏中文学校为广大学生提供学前班至高中各年级的中文语言课。
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A variety of enrichment classes, including drawing, dancing, abacus, go (weiqi), chess, public speaking, and host speech.
学校同时推出包括绘画、舞蹈、珠算、围棋、国际象棋、演讲和小主持人在内的各类兴趣课程。
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We actively participate in community activities, promoting and celebrating Chinese culture and its heritage.
课堂之外，广大师生及家长还积极组织及参与各类社区活动，弘扬中华文化及传统。
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Our Mission




To provide a venue for learning Chinese language and arts, to promote the richness of Chinese culture and heritage, and to facilitate the mutual understanding between Chinese and other communities.












我们的宗旨




为广大学生提供一个学习中文语言及艺术的平台，传承中华文化之精髓，弘扬中华民族之精神，促进华人和其他社区之间的相互理解和交流。












Hua Xia Chinese School @ Mason (HXCS)
P.O. Box 861, Mason, OH 45040
513-815-6780
principal@hxcsohio.org  

Useful Links | 链接          School Layout | 学校布局          Directions | 地图          Feedback | 反馈          











Report abuse


Page details










Page updated 

Report abuse










